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s’esmercin per fins sindicáis i amb la cura que sempre 
ha fet el Consell.

Intervé en nom del Consell el D r. So ler i Daniel, que 
diu hauria tingut de parlar abans per defensar la propo- 
sició, però per guanyar temps ha preferit escoltar els 
torns en pro i en contra. D iu que en aquest assumpte li 
plauria poder teñir la posició fácil de l ’oposició, però 
que per l ’experiència que ha adquirit en el Consell i pels 
casos viscuts defensa plenament convenqut la proposició.

Continua el D r. So ler i Daniel explicant la falta d’ac- 
tuació de moltes comarcals i la conveniéncia d’agrupar- 
les, perqué així les que treballen servirán d’estímul a 
les que no actúen sindicalment.

E ls  de prop de Barcelona no teniu problema, però les 
Comarcals llunyanes necessitem un centre 011 relacionar
nos i on crear tots els serveis del Sindicat, afegeix el 
D r. Soler, i explica alguns casos pràctics per a demos- 
trar-ho.

E xp lica detalladament l ’organització de les Mancomu- 
nitats comarcals i fa ressaltar que les comarcals gaudi- 
ran de la m ateixa autoritat i autonomia actual.

Rectifica el D r. Marimon, que diu que concretant les 
manifestacions que s ’han fet i tenint en compte que hi 
ha comarcals que ho necessiten, concreta el seu pensa- 
ment en la següent proposició:

“ L ’organització de les super-comarcals sois es farà 
quan ho demanin dos o mes comarcals. i les despeses de 
les mateixes les pagaran els associats a aquelles comar
cals que la formili. Solament s’anirà a l’augment de quo
ta en el cas que es demostri la  seva necessitai per la 
nova estructurado administrativa del Sindicat.”

Rectifica novament el D r. So ler Daniel que explica 
la necessitai de l ’augment de quota per a m illorar l ’or- 
ganització tal com ha d’ésser per respondre a la impor
tancia actual del Sindicat.

L a  presidència fa avinent que la proposició del doctor 
Marimon són en realitat dues esmenes a dos apartats 
de la proposició, i demana si l ’Assemblea lio creu així 
per discutir-les al seu lloc.

Rectifica el D r. Marimon, que diu que la Secció Co
marcal de M ataró està conforme en l’augment de quota 
per allò que sigui necessari per a les necessitats gene
ráis, però no per a contribuir a sostenir altres comar
cals, excepte que la seva cooperació es discuteixi com 
i quan cregui convenient la Presidencia.

Sense més discussió, es pren en considerado la tota- 
litat del projecte i es passa a l ’estudi de les conclusions.

E s  discuteix la primera conclusió. es llegeix la pri
mera part de la proposició del D r. Marimon, que es 
considera com esmena a aquesta conclusió.

E l D r. So ler Daniel parla en contra, car creu que s’ha 
de teñir en compte que s’ha d’evitar que hi hagi com ar
cals que, per a evitar una quota, restin sense organitza- 
ció i sense actuar.

E l D r. Puig i Sais demana com a qüestió prèvia que 
es desglossi de l ’esmena del D r. Marimon la part que es

refereix  a la quota, car això  queda comprès en un altre 
article.

S ’acorda, segons el criteri del D r. Puig i Sais, fer 
aquest desglossament.

E l Dr. So ler Daniel diu que crcu que el Consell po- 
dria admetre la primera part de la proposició, però ha 
de declarar la seva convicció de l ’absoluta necessitai de 
les super-comarques en vista a la nova organització del 
Collegi i a la d’assegurances socials.

Intervé el Dr. Coll, que diu que l ’esmena del doctor 
Marimon és igual que la proposta del Consell, a l’ex- 
trem que si hagués d’ésser uniforme i obligatòria, s ’hau- 
ria de modificar la proposta del Consell.

É 1 D r. Orenci V alls  creu que tal com està redactat és 
obligatori.

E l D r. Marimon insisteix en la seva proposició, o que 
es modifiqui la conclusió, de form a que es digui taxa- 
tivamcnt la voluntarietat.

Intervé el D r. Soler, Delegat d’Igualada, que dmana 
es llegeixi una proposició d’aquella Comarcal, que diu:
a), oposar-s’hi ; b), cas de que això sigui rebutjat, que 
s’afegeixi un paràgraf que digui: “ Tretz.è—  Quan una 
Secció Comarcal, en conèixer l’Agrupació que li corres- 
pongui per a form ar part de la mancomunitat comarcal 
no vulgui formar-ne part i, per tant, prefereixi continuar 
en tot com fins avui, necessitarà acordar-ho dins el ter
me d’un mes, i sempre per m ajoria absoluta de socis 
de la Com arcal.”

Intervé el D r. Gomà, que creu que totes les Seccions 
Comarcals han d’ésser iguals i totes s’han de constituir 
de la mateixa manera i contribuir en la mateixa pro- 
porció.

A rribat aquest moment de la sessió, la Presidència, 
en v irtut de l’acord que s’ha adoptat en comengar-la 
aixeca la sessió, essent dos quarts de nou de la vetlla, 
per a reprendre-la a la nit d’avui, a continuació de l’A s 
semblea extraordinària que està convocada a les vint-i- 
dues hores.

A  les 24 hores del dia 17  de juny de 1933 es reprèn 
l’Assemblea ordinària de Delegats de l ’any 1933, que 
s ’ha suspès a les 20 hores i 30 minuts del dia d’avui

Ocupa la Presidència la M esa elegida, i seguidament 
el senyor President declara que com sigui que és l ’hora 
que s ’ha acordat assenyalar per a procedir a l ’elecció
dels càrrecs que corespon cessar, aixeca uns moments 
la sessió per a què els reunits es posin d’acord per a la 
confecció de Ics candidatures.

Represa la sessió, es dona compte dels càrrecs que
cessen aquest any, que són els segiients:

President: D r. Josep Moli i Ginferrer.
Vocal : Dr. Josep Fontbona i Ventosa.

Dr. Enric Gonzàlez i Mora.
D r. Antoni Lucaya i Imbert.
Dr. Antoni T rias i Pujol.


